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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2024/25:58 Bromma flygplats framtid

Nyligen meddelade flygbolaget BRA att man slutar flyga på Bromma och i 
stället blir en underleverantör till SAS. Efter årsskiftet börjar BRA flyga för 
SAS på Arlanda. Med det beskedet blev det åter ett stort fokus på Brommas 
framtid. Inte minst den rödgröna majoriteten i Stockholm vill stänga Bromma 
flygplats.

En nedstängning av Bromma flygplats skulle kunna ha en ordentligt negativ 
påverkan på vår beredskap. Detta inser, till skillnad från de rödgröna partierna, 
givetvis Tidöpartierna och har därför tidigare ingått avtal om att Bromma 
flygplats ska bevaras och att något beslut om att lägga ned Bromma flygplats 
inte kommer att fattas under mandatperioden.

BRA:s beslut om att flytta till Arlanda skapar dock utmaningar för Bromma 
flygplats, och därför vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta, mot bakgrund av BRA:s beslut, för att 
vidmakthålla verksamheten på Bromma flygplats?

………………………………………

Björn Söder (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-09-23
Besvaras senast
2024-10-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


